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P R O T O K Ó Ł 
 

 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  
 

w dniu 22 wrze śnia  2008 roku 
 
 

SE-PO.0063-4-7/08 
 

Obecni:  
 

1. Dominik Penar -obecny 
2. Andrzej Mentel- obecny 
3. Krystian Dąbrowski- obecny 
4. Marian Kita- nieobecny 
5. Hanna Szotowska- obecna 
6. Danuta Walczak- nieobecna 
7. Mirosław Kędzierski- obecny 

 
 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:  
 
Marek Mrozowski- Burmistrza Miasta, Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta, Zofia Gajdzik- 
Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i InŜynierii Miejskiej, Teresa Wąsowicz- Kierownik 
Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji. 

 
Posiedzenie Komisji prowadził:  
 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar 
 
Porządek posiedzenia komisji:  
 
1. Funkcjonowanie świetlic szkolnych- podsumowanie całorocznej pracy roku szkolnego 2007/2008 -

Działalność świetlic środowiskowych na terenie Miasta. 

2. Podsumowanie Akcji Lato. 

3. Dzień Edukacji Narodowej. 

4. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

5. Sprawy róŜne.  

 
 
 

Dot. punktu 1  
 
 

 
Teresa Wąsowicz  - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  
 
- Omawia Funkcjonowanie świetlic szkolnych- podsumowanie całorocznej pracy roku szkolnego 

2007/2008 -Działalność świetlic środowiskowych na terenie Miasta. 
 
 
Dyskusja nt: Funkcjonowania świetlic szkolnych- podsumowanie całorocznej pracy r oku 

szkolnego 2007/2008 -Działalno ści świetlic środowiskowych na terenie Miasta. 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji 



 

 2 

 

2. Andrzej Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji 
 
 
Komisja nie zgłosiła uwag. 
 
 
Dominik Penar  -  Przewodnicz ący Komisji  
 
- Proszę o przegłosowanie przedłoŜonego materiału. Kto jest za? 
 
 
 
GŁOSOWANIE 
 
5 za 
0 przeciw 
0 wstrzymuj ących si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe materiał dot. Funkcjonowania świetlic szkolnych- 

podsumowanie całorocznej pracy roku szkolnego 2007/ 2008 -Działalno ści świetlic 
środowiskowych na terenie Miasta  został pozytywnie zaopiniowany przez Komisj ę. 

 
 
 
Dominik Penar  -  Przewodnicz ący Komisji  
 
- Przechodzimy do omówienia materiału dot. Podsumowania Akcji Lato. 
 
 
 
Teresa Wąsowicz  - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  
 
- Omawia materiał nt:  Podsumowania Akcji Lato. 
 
 
Dyskusja nt: Podsumowania Akcji Lato. 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji 
2. Hanna Szotowska - Członek Komisji 

 
 
 
Komisja nie zgłosiła uwag. 
 
 
Dominik Penar  -  Przewodnicz ący Komisji  
 
- Proszę o przegłosowanie przedłoŜonego materiału. Kto jest za? 
 
 
 
GŁOSOWANIE 
 
5 za 
0 przeciw 
0 wstrzymuj ących si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe materiał dot.  Podsumowania Akcji Lato  został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisj ę. 
 
 
 
Dominik Penar  -  Przewodnicz ący Komisji  
 
- Przechodzimy do kolejnego materiału komisyjnego tj. Dzień Edukacji Narodowej. 
 
 
 
Teresa Wąsowicz  - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  
 
- Przedstawiła program obchodów Dnia Edukacji Narodowej. 
 
 
Komisja nie zgłosiła uwag. 
 
 
 
Dominik Penar  -  Przewodnicz ący Komisji  
 
- Proszę o przegłosowanie przedłoŜonego materiału. Kto jest za? 
 
 
 
GŁOSOWANIE 
 
5 za 
0 przeciw 
0 wstrzymuj ących si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe materiał dot.  Dnia Edukacji Narodowej  został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisj ę. 
 
 
 

Dot. punktu 2  
 
 
 
 
Dominik Penar  -  Przewodnicz ący Komisji  
 
- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych.  
- Proponuję od omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008 rok. 
 
 
Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta  
 
- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008 rok. 
 
 
Komisja nie zgłosiła uwag. 
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Dominik Penar  -  Przewodnicz ący Komisji  
 
- Odczytuje pismo Prezesa Oddziału ZNP w Czeladzi dot. wniosku w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych w budŜecie 2009r. Dot. wzrostu wynagrodzeń pracowników. 
- Proszę o przygotowanie skutków finansowych ewentualnych podwyŜek.  
 
 
 
Dominik Penar  -  Przewodnicz ący Komisji  
 
- Przechodzimy do omówienia tematu sesyjnego nt: propozycji zadań inwestycyjnych do budŜetu 

miasta 2009. 
 
 
 
 
Dyskusja nt: propozycji zada ń inwestycyjnych do bud Ŝetu miasta 2009. 
 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji 
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta 
3. Andrzej Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji 
4. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i InŜynierii Miejskiej 
5. Hanna Szotowska - Członek Komisji 

 
 
 
Dominik Penar  -  Przewodnicz ący Komisji  
 
- Czy są pytania do pozostałych materiałów sesyjnych? 
 
 
Komisja nie zgłosiła uwag, pyta ń. 
 
 
 
Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta  
 
- Omawia wydatki wysłane budŜetu miasta w okresie 01.01.2008-30.06.2008 w zakresie edukacji. 
 
 

Dot. punktu 3  
 
Dominik Penar  -  Przewodnicz ący Komisji  
 
- Przechodzimy do omówienia spraw róŜnych. 
- Czy są jakieś sprawy? 
 
 

1. Mirosław Kędzierski zgłosił problem przedłuŜającego się remontu ul. Betonowej. 
(odpowiedzi udzielił M. Mrozowski- Burmistrz Miasta, Z. Gajdzik- Kierownik Wydziału 
Rozwoju Miasta i InŜynierii Miejskiej. 

2. Krystian Dąbrowski- zaprosił radnych w dniu 28.09.2008r. Na Dzień z MOSiR'em 
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Dominik Penar  -  Przewodnicz ący Komisji  
 
- Proszę o przedstawienie na następną komisję propozycji do budŜetu z zakresu oświaty.  
- Kolejna komisji odbędzie się w MOSiR. 
-     Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji. 
 
 
 
 
 
 
 

     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 
       Komisji Edukacji, Kultury, 
                     i Sportu 
 
              Dominik Penar 

Protokołowała: 
Agnieszka Pilarek 
 
 
 


